

## Living Without Worry Counselling and Allied Health Clinic

### 生活无忧心理咨询健康诊所

#### Price List 价格表

- Private Bill: Consultation face-to-face, online or telephone \$85-150<sup>2</sup>/60 mins, first 10 mins free consultation. 10% discount applies if you book and pay 6 hours and over in advance;  
自费：咨询面对面，网上视频 或者电话 \$85-150<sup>2</sup>（或等价人民币），免费10分钟首次咨询。一次性预定并支付6小时及以上咨询可以享受9折优惠。长期合同可单独商议。
- Telephone or Email Communication \$20-40/ 15mins + GST;  
电话或邮件服务：\$20-40/ 15分钟 + 税
- Group (3 persons and above) Bill: Consultation face-to-face, online or telephone \$40-80/ person<sup>2</sup>;小组（3人及以上）咨询：咨询面对面，网上视频 或者电话 \$40-80/人<sup>2</sup>
- Report writing or other writing services: from \$200+ GST;  
提供书面报告或其他书面服务：\$200起+税
- Call out or travel charge when meeting on client's choice: from \$40-75<sup>1</sup>;  
在顾客指定地点提供面对面服务：\$40-75<sup>1</sup>起
- Professional Supervision: \$160+ GST<sup>2</sup>;  
专业指导：\$160+ 税<sup>2</sup>
- Group (3 persons and above) Professional Supervision: \$80/person+ GST<sup>2</sup>;  
小组（3人及以上）专业指导：\$80/人+ 税
- Consultancy: \$220/hour+ GST  
商业咨询：\$220/小时+税
- Training: \$1440 per day + GST (off the shelf program fees may be reduced);  
培训：\$1440/天+ 税
- Specially-requesting charge<sup>3</sup>: 1.5X normal fee;  
特殊要求附加费：1.5X正常价格
- NDIS services as per the NDIS Price Guide;  
NDIS 服务参照NDIS 价格指导

#### Note

1. We can meet at our office or online or over phones. Alternatively, I can travel to your home or a designated place in the community with an additional call-out charge.  
我们可以在心理咨询室，网上和电话提供服务。或者，我们可以去到您指定的地点但是会有上门服务费用产生。
2. A consultation session normally comprises of 50 minutes clinical work plus 10 minutes case note writing.  
一个正常的咨询服务是由50分钟的咨询加上10分钟的会谈记录组成。
3. Special requests can include working in non-normal business hours (before 9am and after 5pm Monday to Friday, Saturday and Sunday), meeting in a short notice (within 2 business days) and other requests to meet customer special needs in order to deliver a tailored service.  
特殊要求包括咨询服务发生在非正常工作时间段（周一至周五早9点以前和晚5点以后，周六和周日），加急服务（2个工作日内）或者顾客其他的个人特殊要求。
4. \$ refers to Australian dollars.  
\$代表澳大利亚元